
 

Fractie v.d. Brink    
 

AMENDEMENT 

 

1 
 

Voorstel nr. 16-72 agendapunt 11.X.5 
 

 

Onderwerp: Bestemmingsplan Columbiz Park I 
 
 

 

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 6 juli 2016 

 
 

Ondergetekenden stellen het volgende amendement voor: 
 

Op de voorgestelde verbeelding het aantal vierkante meters in de maatvoeringsaanduiding 
voor de maximum oppervlakte van een congrescentrum te veranderen van 2.000m2  in 
1.200m2  820 m2. 
 

 
Toelichting: 

Dit naar aanleiding van de zienswijze van Timo Kruft Beheer B.V. en Midden Nederland 
Meetings B.V. De functie congrescentrum moet worden ingeperkt om concurrentie met de 
evenementenhal aan de Thorbeckelaan te voorkomen en niet teveel concurreert met het 
theater. 
De maximum oppervlakte van het congrescentrum wordt nu gerelateerd aan het aantal 
vierkante meters dat in het bouwplan voor het hotel is gereserveerd voor de functie 
conferentie (tweede verdieping). Het is belangrijk dat er evenwicht is in het totale aanbod 
van zalen accommodaties binnen de gemeente Barneveld.  
 
 

 
Indieners: 
  

Fractie Van den Brink          CDA                         Pro’98 

 
H.C van den Brink           J.M.Schipper               M. Rosbergen 

 
                                         A.J.Westeneng           H. Brul 

 
 

Het amendement wordt gesteund door de fracties van SGP, Pro’98, CDA, en Fractie van den 
Brink. Het amendement wordt niet gesteund door de fracties van ChristenUnie, Burger Initiatief 
en VVD. Het amendement is aangenomen met 17 stemmen voor en 12 stemmen tegen. 
 
 


